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PROTOKÓŁ Nr IX/2024 

z Sesji  Rady Miejskiej w Tucznie z 
z dnia 29 listopada 2024r. 

 
Na podstawie listy obecności w posiedzeniu Rady Miejskiej w Tucznie uczestniczyło o godzinie 14:00 14 
Radnych.  
Posiedzenie odbyło się w Gminnym Ośrodku Kultury w Tucznie, ul. Wolności 26A, 78-640 Tuczno. 
Otwarto posiedzenie. 
 
Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
W posiedzeniu uczestniczyli także następujący goście: 
 
1. Burmistrz Tuczna – Krzysztof Mikołajczyk 
2. Zastępca Burmistrza Tuczna – Alicja Wdowińska 
3. Skarbnik Gminy – Violetta Stępień 
4. Sekretarz Gminy – Elżbieta Warszylewicz 
 
 

Ad. Pkt 1 
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 
 
Ad. Pkt 2 
Przedstawienie porządku obrad. 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
4. Informacje Burmistrza z działalności międzysesyjnej. 
5. Podjęcie Uchwały Nr IX/56/2024 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie zmian w budżecie 
Gminy Tuczno na 2024 r. 
6. Podjęcie Uchwały Nr IX/57/2024 Rady Miejskiej w Tucznie zmieniającej Uchwałę Nr 
XXXVIII/241/2010 Rady Miejskiej w Tucznie z dnia 26 października 2010 r. w sprawie: 
określenia jednostek budżetowych gromadzących dochody na wydzielonym rachunku 
bankowym, źródeł tych dochodów i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania 
planu finansowego dochodów gromadzonych na wydzielonym rachunku i wydatków nimi 
finansowanych, dokonywanie zmian w tym planie oraz ich zatwierdzenia ze zm.. 
7. Podjęcie Uchwały Nr IX/58/2024 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie pokrycia części 
kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z 
pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
8. Podjęcie Uchwały Nr IX/59/2024 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie metody ustalenia 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. 
9. Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 
10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
11. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej w Tucznie. 
12. Zamknięcie IX posiedzenia Rady Miejskiej w Tucznie. 
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Głos zabrał radny Kurkiewicz, który pytał o kolejność podejmowanych uchwał. 
Głos zabrał radca prawny, który wyjaśnił, że ważny jest dzień podjęcia uchwały, a nie godzina.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Mariusz Błażewicz, Małgorzata Kania, Małgorzata Karasek, Szymon Kostecki, Dagmara 
Kuncewicz, Ewa Kwiatkowska, Izabela Kwiecińska, Ewa Matusik, Marzena Pecio, Piotr Piast, 
Katarzyna Sałachub, Katarzyna Turowska, Deonizy Wroński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Zbigniew Kurkiewicz 

NIEOBECNI (1) 
Paweł Sochacki 
 

Ad. Pkt 3 
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
Wobec braku uwag, Przewodnicząca rozpoczęła głosowanie. 
 
Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Mariusz Błażewicz, Małgorzata Kania, Małgorzata Karasek, Szymon Kostecki, Dagmara 
Kuncewicz, Zbigniew Kurkiewicz, Ewa Kwiatkowska, Izabela Kwiecińska, Ewa Matusik, 
Marzena Pecio, Piotr Piast, Katarzyna Sałachub, Katarzyna Turowska, Deonizy Wroński 
NIEOBECNI (1) 
Paweł Sochacki 
 
Ad. Pkt 4 
Informacje Burmistrza Tuczna z działalności międzysesyjnej. 
Sprawozdanie obejmuje okres od 15 listopada do 29 listopada 2024 r.15 listopada – wręczenie 
medali za długoletnie pożycie małżeńskie. 18 – 19 listopada – uczestnictwo w szkoleniu 
organizowanym przez Regionalną Izbę Obrachunkową w Szczecinie. 21 listopada – dzień 
pracownika socjalnego. 22 listopada – dzień seniora. 23 listopada uroczystości z okazji rocznicy 
działalności PZW Wodnik. 26 listopada zgromadzenie wspólników Spółki SIM KZN 
Wielkopolska. 29 listopada – wręczenie nagrody Burmistrza za wysokie osiągnięcia sportowe, 
wręczenie aktu nadania na stopień nauczyciela mianowanego.  
 
Ad. Pkt 5 
Podjęcie Uchwały Nr IX/56/2024 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie zmian w budżecie 
Gminy Tuczno na 2024 r. 
Przewodnicząca odczytała projekt uchwały po czym zmiany w budżecie przedstawiła Skarbnik 
Gminy.  
Głos zabrał radny Kurkiewicz, który pytał o zwiększone środki na oświatę. 
Skarbnik Gminy wraz z Zastępczynią Burmistrza wyjaśniły, iż jest to wynikiem zmian w 
arkuszach organizacyjnych oraz różnego rodzaju orzeczeń wpływających do placówek.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Mariusz Błażewicz, Małgorzata Kania, Małgorzata Karasek, Szymon Kostecki, Dagmara 
Kuncewicz, Zbigniew Kurkiewicz, Ewa Kwiatkowska, Izabela Kwiecińska, Ewa Matusik, 
Marzena Pecio, Piotr Piast, Katarzyna Sałachub, Katarzyna Turowska, Deonizy Wroński 
NIEOBECNI (1) 
Paweł Sochacki 
 
Ad. Pkt 6 
Podjęcie Uchwały Nr IX/57/2024 Rady Miejskiej w Tucznie zmieniającej Uchwałę Nr 
XXXVIII/241/2010 Rady Miejskiej w Tucznie z dnia 26 października 2010 r. w sprawie: 
określenia jednostek budżetowych gromadzących dochody na wydzielonym rachunku 
bankowym, źródeł tych dochodów i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania 
planu finansowego dochodów gromadzonych na wydzielonym rachunku i wydatków nimi 
finansowanych, dokonywanie zmian w tym planie oraz ich zatwierdzenia ze zm.. 
Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Mariusz Błażewicz, Małgorzata Kania, Małgorzata Karasek, Szymon Kostecki, Dagmara 
Kuncewicz, Zbigniew Kurkiewicz, Ewa Kwiatkowska, Izabela Kwiecińska, Ewa Matusik, 
Marzena Pecio, Piotr Piast, Katarzyna Sałachub, Katarzyna Turowska, Deonizy Wroński 
NIEOBECNI (1) 
Paweł Sochacki 
 
Ad. Pkt 7 
Podjęcie Uchwały Nr IX/58/2024 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie pokrycia części 
kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych 
niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.  
Radca prawny zwrócił uwagę na zmianę w treści uchwały, którą wprowadzono.  
Głos zabrał radny Kurkiewicz, który pytał, czy kwota ta wystarczy na pokrycie kosztów. 
Głos zabrała Skarbnik, która poinformowała, że kwota ta nie wystarczy.  
Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Mariusz Błażewicz, Małgorzata Kania, Małgorzata Karasek, Szymon Kostecki, Dagmara 
Kuncewicz, Zbigniew Kurkiewicz, Ewa Kwiatkowska, Izabela Kwiecińska, Ewa Matusik, 
Marzena Pecio, Piotr Piast, Katarzyna Sałachub, Katarzyna Turowska, Deonizy Wroński 
NIEOBECNI (1) 
Paweł Sochacki 
 
Ad. Pkt 8 
Podjęcie Uchwały Nr IX/59/2024 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie metody ustalenia 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. 
Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.  
Głos zabrała radna Karasek, pytała z czego wynika ta podwyżka. Liczba mieszkańców i liczba 
deklaracji jest różna, nie można karać tych, którzy płacą za tych, którzy unikają opłat.  
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Głos zabrał Burmistrz, uznał, iż niestety wpłaty nie pokrywają wydatków. Burmistrz 
poinformował, że gmina robi dużo w tym kierunku, aby wychwycić kolejne niezgodności w 
deklaracjach jak również przeprowadzać windykacje.  
Głos zabrała radna Karasek, której zdaniem niezależnie od kwoty podwyżki, gmina będzie 
musiała dopłacać. Zwróciła również uwagę, że porównanie do Mirosławca nie jest adekwatne, 
gdyż dochód na jednego mieszkańca znacząco różni się w obu gminach.  
Głos zabrał Burmistrz, który zaznaczył, że dochód na jednego mieszkańca nie różni się 
znacząco.  
Głos zabrała radna Karasek, poinformowała, że w Człopie opłaty wynoszą 41 zł, w Mirosławcu 
40, natomiast w Tucznie mają wynosić 45 zł.  
Głos zabrała Przewodnicząca, która zauważyła, że ta kwota w Mirosławcu obowiązuje już od 
2023 r.  
Głos zabrała radna Kania, zauważyła, że około 1000 osób nie złożyło deklaracji.  
Głos zabrał Burmistrz, proponował on inne rozwiązanie dot. opłat za śmieci, jednak nie spotkało 
się to z entuzjazmem radnych.  
Głos zabrał radny Kurkiewicz, uznał, że wyliczanie opłat za odpady na podstawie zużycia wody 
również nie jest do końca sprawiedliwe. Odniósł się również do planu zamówień publicznych 
oraz kwot. Pytał o rozbieżności w kwotach oraz czy wynika to z różnicy okresów ujętych.  
Głos zabrał Burmistrz, który potwierdził słowa radnego. Dodatkowo do wyliczeń należy brać pod 
uwagę utrzymanie PSZOKu oraz wydatki osobowe.  
Radny Kurkiewicz podjął również temat składania deklaracji.  
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Szymon Kostecki, Dagmara Kuncewicz, Izabela Kwiecińska, Marzena Pecio, Piotr Piast, 
Katarzyna Sałachub, Katarzyna Turowska, Deonizy Wroński 
PRZECIW (6) 
Mariusz Błażewicz, Małgorzata Kania, Małgorzata Karasek, Zbigniew Kurkiewicz, Ewa 
Kwiatkowska, Ewa Matusik 

NIEOBECNI (1) 
Paweł Sochacki 
 
Ad. Pkt 9 
Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 
Głos zabrał mieszkaniec Marcinkowic. Pytał dlaczego mieszkańcy bloku nie mogą posiadać 
kompostownika.  
Głos zabrał radca prawny, który zauważył, że zapis ten wynika z ustawy.  
Głos zabrała radna Matusik. Poruszyła temat przebudowy drogi ulicy Nowej, droga została 
odebrana, pokryta kruszywem, który nie nadaje się do ruchu pieszych. Zostały zasypane 
studzienki kanalizacyjne. Opisała problemy tej drogi. 
Głos zabrał Burmistrz, założeniem było doprowadzenie do tego, aby droga była przejezdna. 
Gmina jest w kontakcie z wykonawcą. Będzie to naprawione jak również studzienki będą 
odkryte.  
Głos zabrała radna Matusik, która zaproponowała przeprowadzanie kontroli w trakcie remontu.  
Głos zabrała radna Karasek, była sprawdzić ulicę Nową, przejście pewnymi odcinkami było 
niemożliwe. 
Głos zabrał radny Kostecki. Prosił o znalezienie rozwiązania sprawy oświetlenia naprzeciw 
figurki w Marcinkowicach.  
Głos zabrał Burmistrz, poinformował, że modernizacja oświetlenia ma rozpocząć się przed 
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świętami.  
Głos zabrały mieszkańcy Marcinkowic, które zwróciły uwagę, że pod blokiem, który nie jest 
oświetlony jest niebezpiecznie, mieszkańcy doświadczają kradzieży.  
Głos zabrała radna Kania. Odniosła się do remontu drogi, jej zdaniem takie utwardzenie można 
zrobić na drodze polnej.  
Głos zabrała radna Karasek, która zwróciła uwagę na nieświecące się lampy.  
Głos zabrał Burmistrz, który poinformował, że takie zdarzenia należy zgłosić pracownikowi 
merytorycznemu.  
Głos zabrał radny Kurkiewicz, który zwrócił uwagę na problemy z oświetleniem przy drodze na 
PKP, pytał również o przejścia sugerowane przy Czekoladzie.  
Głos zabrał Burmistrz, poinformował, że zostało to zgłoszone.  
Głos zabrał radny Kurkiewicz. Zaproponował mieszkańcom Marcinkowic, aby zamontować 
lampy solarne, takie jak zamontowano w Rusinowie, jest to pewne rozwiązanie problemu.  
Głos zabrał mieszkaniec Tuczna, który wnioskował o zakup działek. Radni na posiedzeniu 
komisji zgodzili się na sprzedaż, jednak ostatecznie na sesji nie podjęto uchwały. Chciałby się 
dowiedzieć dlaczego zmieniono decyzję.  
Dyskutowano w tym temacie z mieszkańcem.  
Ad. Pkt. 10 
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
 
Ad. Pkt. 11 
Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej w Tucznie. 
Burmistrz oraz Przewodnicząca Rady wydali oświadczenia. 
 
Ad. Pkt. 12 
Zamknięcie IX posiedzenia Rady Miejskiej w Tucznie. 
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